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ZAPISNIK 

 

47. seje Komisije za ocenjevanje kakovosti Senata FOV, ki je bila 7.3.2022 ob 10:00 preko 
MS Teams. 

Prisotnost:  

  prisotnost opravičili 

člani KOK FOV Alenka Brezavšček da  

 Matjaž Maletič da  

 Marjeta Marolt da  

 Vesna Novak da  

 Špela Odlazek Kološa da  

 Borut Werber da  

 Sara Debenec ne da 

 Vladimir Todorović da  

 

 

D N E V N I   R E D: 

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje 
2. Poročilo iz seje KOKU, 10.2.22. 
3. Obravnava in potrditev SEP za študijsko leto 2020/21  
4. Razno 

 

Ad 1 

Člani KOK FOV potrdijo predlagani dnevni red.  

Člani KOK FOV potrdijo zapisnik 46. redne seje z dne 22.12.22. Vsi sklepi so bili uresničeni. 
Zapisnik se objavi na spletni strani. 

 

Ad 2 

A. Brezavšček poda informacije iz zadnje seje KOKU z dne 10.2.22. 

Izpostavi vprašalnik za izvedbo ankete o zadovoljstvu na delovnem mestu, za katerega se že dalj 
časa ugotavlja, da bi ga veljalo prenoviti. Prisotni se dogovorijo, da se za strokovno mnenje vpraša  
Katedro za kadrovske sisteme. A. Brezavšček predstavi problematiko predstojnici katedre in jo 
poprosi, da o tem razpravljajo na prihodnji seji katedre. O izsledkih bo na KOK FOV poročala V. 
Novak, ki je članica te katedre. 

 

Ad 3 

Prisotni opravijo obširno razpravo glede SEP za študijsko leto 2020/21. Uskladijo nejasnosti in 
poročilo dopolnijo v segmentih, kjer so bila še odprta vprašanja. Poročilo je tako dokončano. Pred 
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predajo poročila v obravnavo v potrditev na organe fakultete (Študentski svet, Senat, Akademski 
zbor) je potrebno dodati še akcijski načrt ukrepov za leto 2022, ki ga pripravlja vodstvo. 
Predvidoma bo akcijski načrt pripravljen do 11.3.2022. 

Po opravljeni razpravi soglasno sprejmejo naslednji sklep: 

 
KOK-FOV-30:  
Člani KOK FOV potrdijo Samoevalvacijsko poročilo FOV UM za študijsko leto 2020/21.  

Poročilo se posreduje v obravnavo in potrditev na Študentski svet in na Senat FOV. Prav tako bo 
poročilo obravnavano na prvi seji Akademskega zbora, ki je načrtovana v prvi polovici meseca 
aprila. 

Ko bo poročilo potrjeno na organih fakultete, ga A. Brezavšček naloži na portal UM za obravnavo 
na KOKU.  

 

Ad 4 

A. Brezavšček seznani člane, da je doc. dr. Borut Werber podal odstopno izjavo glede članstva v 
KOK FOV. Za to odločitev navaja objektivne osebne razloge, pove pa, da s komisijo pripravljen 
sodelovati še naprej, prav tako se po potrebi udeleževati njenih sej. Člani KOK FOV odločitev B. 
Werberja sprejmejo z obžalovanjem, saj so si enotni, da bo to za komisijo velika izguba. Po drugi 
strani pa kolegovo odločitev razumejo in jo spoštujejo. 

Člani se dogovorijo, da se k članstvu v KOK FOV skuša pritegniti koga od mlajših kolegov/kolegic, 
po možnosti iz vrst asistentov. 

 

Seja je bila zaključena ob  13:15 uri. 

 

Naslednja seja KOK FOV bo predvidoma v mesecu aprilu 2022, ko bo osrednja tema vzpostavitev 
akcijskega načrta za 2022 v Share Point platformi.   

 

 

Zapisala: 

izr. prof. dr. Alenka Brezavšček, 
predsednica KOK FOV 

 

 

 

 

Naklo, 7.3.2022  


